

Styremøte

Hovedstyre i Spanskrøret 2023

Dato: 10.10.23 kl 18:00

Ordstyrer: Olav

Sted: Kontoret

Referent: Aurora

Tilstede: Olav, Mariken, Rohan, Thea, Aurora, Emma, Hermann,
Linnea og Amalie

Fraværende: Håkon og Herdis

Oppsummering

Runde rundt bordet

Hvem		Kommentar
Olav	Jobbet en del med skole, feiret mariken, vet ikke husker ikke alt jeg har gjort	Har også vært på spankefest
Håkon	-	
Linnea	Spankefest med gamlestyret, opptakstur, hjemme i helgen og skole	
Hermann	Æ har praksis. Det var det. Satan.	
Emma	Praksis. fetisha + 1. Jobb og sånn	
Thea	Jobba, bursdag, ikke så mye mer	
Aurora	Bursdag, masse bursdager, praksis, fetisha + 1. masse mer. testa sjekkereplikker	
Amalie	Vært i oslo, trollheimen, spankefest, masse idretter. Morsomt.	
Herdis	-	
Mariken	Hatt bursdag, 50 cent, ferdig med praksis, vært på redaksjonen tester sjekkereplikker	Gratulerer mariken
Rohan	Filmkveld med spanskrøret, litt ute med tekna,	Ingen bryr seg

	opptakstur. Jobbet mye med skole. Tekna. Cricket, India vant	om cricket rohan
--	--	------------------

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem		Kommentar
Olav	Seminar med lykkepromille, mailing, opptakstur, uketog og hatt presentasjon for IØ1003. Brønnøysundregisteret er også fikset. Gjort litt sprell med Redaksjonen.	Skryter på deg for mye, Olav??
Håkon		
Linnea	Opptakstur, mekka nytt varslings skjema, søkt mye støtte fra Velferdstinget etter å ha blitt avvist, purra, sjekket budsjett (so far so good), betalt faktura og ført regnskap	
Hermann	masse greier	Begynne å føre kalender, kanskje?
Emma	Foredrag, kræsjkurs, sosialkveld	
Thea	Jobbet en del med oppdatering av nettsiden. Vært med olav og presentert for IØ1003, skal intervjues på torsdag	
Aurora	Hatt redaksjonsmøte, skrevet ferdig tekster, satser på utdeling 20.okt. Prøver å starte opp podcast igjen, men vanskelig... Redaksjonen tester, veldig gøy. Glemte å ringe grafisk senter igjen	presiserer! Er ikke sikkert det blir 20.
Amalie	Hatt komitémøte og planlagt sosialkveld, fått støtte og kjøpt nytt utstyr, møte om fotballen og ordna økonomi, første løpetrening og laget insta til spanskkrøret idrett	
Herdis		
Mariken	Opptakstur, seminar lykkepromille, arrangert uketog	
Rohan	Lagt ut påminnelse om påmelding til Åre, vært på opptakstur og vært den beste på spanskkrørets opptakstur gjennom tidene.	ydmåk

Ris/ros

Hvem	R(i/o)ses for hva
Rohan	For å ikke ha selvinnsett på opptakstur (ris)
Rohan	Ros for god innsats på opptakstur (se bilde)
Aurora, Linnea	Ros til middagsgruppa
Aurora	Ros for jobb på frivillig basis
Alle	Ros vel gjennomført opptakstur
Håkon	Planlegging og gjennomføring av opptakstur
Mariken, olav, aurora, herdis, håkon	ros uketoget
hermann	ros vaffelsteking
mariken	ros for å organisere uketoget
thea, linnea	ros for nye nettside ekskursjonstur
Herdis	Ros for koselig filmkveld
Aurora	Knalljobb som reservereferent

Spanks

Hvem	Grunnlag for spank	Tas den?
aurora	ikke møte opp til salg av merch	nei
aurora	drapsforsøk	trekkes
aurora	skyte håkon i sh	tas neste
aurora	rape på sosialkveld	tas neste
aurora	ikke være meldt på opptakstur	Ja

hermann	ikke betale for immball	Ja
rohan	ikke betale for immball	ja
hermann	ikke fikse drikketillatelse	Ja
aurora	bruke feil chat før opptakstur	Ja
håkon	for dårlig kok	tas neste
olav	for ikke å kysse meg på munnen (rohan)	trekkes
olav	for å stå på soundboxen	nei
mariken	dobbeltdoodle	nei
herdis	for å være veldig gira på åre, feilskrivning i mailen	
Aurora	Ikke betale for opptakstur	trekkes
Thea	Ikke betale for opptakstur	ja
Emma	Ikke betale for opptakstur	Ja
Hermann	Ikke betale for opptakstur	Ja
mariken	for å dra til dragvoll for å spille inn arbeidskrav i ped	nei
Linnea	Bruke sin egen private konto for betaling til jubileums merch	Ja
Aurora	For å være en slem referent	nei
Hermann	For ikke å ha vært inne på mailen sin	ja
thea	For å gjøre noe annet på ipaden sin under møtet	ja
Aurora	for feilinformasjon	nei

Styrets forslagskasse

Hva	Hva har kommet inn?
-----	---------------------

	<p>Amalie Stensvold ønsker en tema dag med hest som tema. Kan vi leie hester? evt rollespill? Stiller med sal og ridesko.</p> <p>Handlingsplan: Har dessverre ikke tid til dette. Kanskje skrive i erfaringskriv om at dette er et ønske?</p>

Saker

Sak 1: Gjennomgang av opptakstur		Innmelder: Olav Tid: 10 min
Bakgrunn	Hvordan synes vi opptaksturen gikk? Hva er inntrykket til 1.klassingene?	
Diskusjon	<p>Håkon har laget evalueringsskjema for 1.klassingene. Ble postet over en uke etter opptaksturen, har derfor kun fått inn 3 tilbakemeldinger. Dette er dumt. Ser ut som det generelt var bra.</p> <p>Litt nedlatende opplegg på Engelsk. Gøy, litt vått. Varierende karakterer på postene Toppkarakterer på opplevelse av opptaksturen generelt. Ingen ubehageligheter eller dårlig opplevelser.</p> <p>Rohan sier de fleste hadde en god tur. Noe kritikk på engelsk-posten. Aurora tar ikke kritikken hvis de ikke fant det viktig nok til å legge inn i skjemaet (sorry not sorry, gikk ikke over en grense)</p> <p>Eksterne som kom har vi ikke ordent må gave. Må fikse dette. Jon Emil og Henrik</p>	
Konklusjon	<p>Bra tur, smått kritikk på Engelsk. Neste styre bør fortsette med klasseset, dette er gøy. Må fikse gave.</p>	
Handlingsplan	Fikse gave	

Sak 2: Halloweenfest		Innmelder: Herdis Tid: 5 min
Bakgrunn	Vi har blitt invitert på styrevors av Erudio.	
Diskusjon	<p>Styrevors før halloween. Rart med styrevors før et slikt arrangemtn? Joda, men vi pleier ha en sosialkveld og passer bra en dag vi allerede skal samme sted.</p> <p>Få i styret har meldt seg på, har flere lyst? Er styrevors gøy? Har vært gøy med vors med salt og erudio før, hvor det ikke har vært stivt. Vi kan høre litt. Skal ikke koste noe. Kan bli gøy med halloweenleker osv. Tror det blir gøy</p>	

	Tenker vi sier ja
Konklusjon	Ja til styrevors.
Handlingsplan	Møte opp på styrevors

Sak 3: Ny runde med merchsalg?		Innmelder: Rohan Tid: 5 min
Bakgrunn	Etterspørsel på kjøp av merch i 1.klasse	
Diskusjon	<p>1.klasse vil at vi skal selge merch igjen. Hermann mener Rohan bare burde tatt ansvar for dette. Kan man legge ut en post og be de bestille i form? Evt. stand utenfor, men da blir det spesifikt klokkeslett. Men dumt hvis noen er borte. Formsen funker kjempedårlig. Folk betaler men henter ikke merchen sin. Ikke så stress å selge. Er koselig. Kanskje fler vil kjøpe hvis de ser standen. Onsdager etter kl 14 pleier stort sett hele 1.klasse være her. Hermann ønsker sette opp en bod. Kanskje litt mye jobb for salg i kun 2 timer? Foreslår stand Rohan blander dager. Trodde tirsdag var onsdag. Vi skjønner ingenting.</p>	
Konklusjon	Vi setter opp en bod om en uke eller to. Rohan finner dato	
Handlingsplan	Rohan finner dato. Vi selger merch fra stand/bod og legger ut post på facebook	

Sak 4: Oppdatering retningslinjer for seksuell trakassering		Innmelder: Olav Tid: 15 min
Bakgrunn	Herdis, Mariken og jeg lvar på Lykkepromille sitt seminar forrige uke. Vi skal jobbe sammen om å lage retningslinjene. Planen er å rådføre oss med Online (som har en egen komite for varslingshåndtering) og SIT råd(møte på fredag) for å utarbeide dette.	
Diskusjon	<p>Man fikk diplom på dette kurset. Fett. Mye innsikt i viktige saker, lurt å pitche til senere styrer. Herdis skal sende mail til Online for å få til møte. Håkon og Olav skal på møte med SIT råd for veiledning i det man lurer på. Tenker prate om hvordan skrive retningslinjene, hvordan tar vi dette videre. Får da et nøytralt svar. Hvordan har saksbehandlingen vært hittil? Hvordan blir vi "ferdig med det"? Skal også få hjelp til å lage etiske retningslinjer, typ. hva kan vi gjøre hvis "dette" eller "dette" skjer. F.eks. en gjeng som skriver om de mest pulbare studentene på studiet? (eksempel fra kurset)</p> <p>Tillitsvalgt innad i hver komite? Har noen å gå til hvis man ikke ønsker gå til komiteleder. Nødvendig/unødvendig? Føles mindre alvorlig. Lettere å gå til noen man kjenner litt. Kanskje tenke på det til neste år. Kan være et tilbud, men som ikke nødvendigvis må brukes. Fint å skape mest mulig trygghet, kan også være en støtteperson for komitelederen.</p> <p>Er det nødvendig når vi er såpass små komiteer? Folk er ikke såå engasjert at det skjer så mye innad i komiteene.</p>	
Konklusjon	Veldig bra at retningslinjer blir utarbeidet. Møte med Online. Erfaringskriv til neste styre ang. tillitsvalg. Tommel opp.	
Handlingsplan	Herdis tar kontakt med Online. Skrives i erfaringskriv. Olav og Håkon til SIT.	

Sak 5: Generalforsamling 13 november		Innmelder: Olav Tid: 5 min
Bakgrunn	Vi trenger en referent og to i tellekorpset, jeg tar kontakt med Organisasjonskollegiet for å høre om de kan stille med ordstyrer.	
Diskusjon	<p>Olav skal høre med organisasjonskollegiet. De vil helt sikkert stille med ordstyrer. Kan vi høre med Morten? Han har vært på jævlige mange genvors. Kanskje ikke pga medlem av linjeforeningen.</p> <p>Olav spør salt og erudio, da må vi stille opp for de også. Salt sitt genvors varte i 2 timer og olav fikk vin og pizza. Erudio var nice, masse redbull.</p> <p>Hvis vi stiller på deres, stiller de på vårt (trolig).</p> <p>Hvis ikke må vi stille andre kontakter, altså venner i andre linjeforeninger/styrer/studier. Ikke planlagt noen vedtektsendringer så genvorset vil trolig ikke bli kjempelangt. Ingen innvendinger på vedtektsendringer.</p>	
Konklusjon	Olav spør organisasjonskollegiet, salt og erudio. Vi andre spør hvis ingen der kan.	
Handlingsplan	Olav spør organisasjonskollegiet, salt og erudio. Vi andre spør hvis ingen der kan.	

Sak 6: Purring		Innmelder: Linnea Tid: 5 min
Bakgrunn	Trenger tips til strategi for å purre	
Diskusjon	<p>Linnea sliter med purringer. Føler hun purrer sykt mye. Gjør dette via mail. Måtte sende personlige meldinger i fjor, skal ikke gå via privatpersonen, skal være økonomiansvarlig.</p> <p>Det er heller ikke vanlig at folk betaler purregebyret.</p> <p>Litt vagt ved purregebyr, men de færreste betaler egentlig dette.</p> <p>Kan innføre prikkssystem. Hvor du får en prikk hvis du ikke betaler til frist osv. En prikk = en liten bot, etter 3 eller 5 prikker får du ikke melde deg på arrangement på så så lang tid.</p> <p>Purregebyr må være inkludert i prisen vi sender ut i purremail.</p> <p>Kan vi ha noe annet enn mail? En facebookbruker? F.eks. legge ut en post/påminnelse om at betalinger er sendt ut. Tror dette kanskje drukner litt innlegg, blir litt mye.</p> <p>Spanskrøret messenger? DM på instagram med spanskrørets instagra</p> <p>Kan vi kjøpe en egen spanskrøret iPhone?</p> <p>Må være mer konsekvent med purregebyr.</p>	
Konklusjon	Bli mer konsekvent på purringer, poste info/ påminning om innbetaling, vurdere utestenging fra påmeldinger frem til betaling, kanskje ty til dm på ig	
Handlingsplan	Konsekvent på purringer, legge ut info ofere om innbetaling. Se på muligheter for prikkssystem.	

Sak 7: Hyttevakter opptakstur		Innmelder: Linnea Tid: 2 min
--------------------------------------	--	------------------------------------

Bakgrunn	Gratis opptakstur for interne hyttevakter hvert år?
Diskusjon	Tidligere har vi bare hatt eksterne hyttevakter. I år hadde vi interne også. Det er rimelig at de som er edru og tar ansvar, ikke betaler. Gjør dette fremover
Konklusjon	Interne hyttevakter trenger heller ikke betale
Handlingsplan	Gratis tur til interne hyttevakter

Sak 8: Æresmedlemsskap neste møte		Innmelder: Olav Tid: 5 min
Bakgrunn	Vi må ha klart nye æresmedlemmer til julebordet. I fjor gjorde vi en sosialkveld ut av det. Kunne det vært noe i år også?	
Diskusjon	<p>Sosialkveld for å bestemme æresmedlem. Funker dårlig å ha det samme kveld som møte, da dette kan ta lang tid.</p> <p>Olav fikser doodle på det, men må bli før julebordet.</p> <p>Julebord er 10.nov, burde ta det før. F.eks. en helg?</p> <p>Styremøte tirsdag om to uker litt tidligere klokkeslett?? Evt. 17.15-19? Tar dette i chatten.</p>	
Konklusjon	Vi må få til sosialkveld. Tar dette utenfor styremøtet.	
Handlingsplan	Olav legger ut doodle. Check på ALLE dager du kan.	

Sak 9: Takeover før genfors		Innmelder: Olav Tid: 5 min
Bakgrunn	Vi må ha insta-takeover før genforset og promotere stillingene våre. Hvilken uke passer det og hvilke dager vil folk ha?	
Diskusjon	<p>Bør starte med dette ganske raskt etter utsending av innkallelse til genfors. Countdown til genfors? Blir kanskje litt kort frist. Vil jo helst at de skal stille på forhånd. Rollene burde presenteres tidlig slik at de vet hva de melder seg til.</p> <p>Kan olav sende ut innkallelse søndag neste uke? Starte på mandag?</p> <p>Fellesinnlegg med alle stillingene i tillegg. Få evt. noen til å sende inn spørsmål. Egen story i bio av hver person.</p> <p>Samme rekkefølge som rollene kommer på genfors</p> <p>23. okt - Olav 24. okt - Håkon 25. okt - Linnea 26. okt - Hermann 27. okt - Herdis 28. okt - Emma 29. okt - Thea 30. okt - Amalie 31. okt - Aurora 1. nov - Mariken</p>	

Konklusjon	Starter med take over 23. okt, ferdig 10 dager etterpå. God tid til å melde seg.
Handlingsplan	Takeover f.o.m. 23.okt. Rekkefølge foreslått her. Endringer hvis klager fra fraværende. Kort innlegg og story.

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn	Konklusjon (eventuelt opprette en saksrubrikk)
Orden på Spanskrør	Hvis du har ekstra spanskrør (altså mer enn ditt ene eget) skal dette tas med neste møte. Har det forsvunnet fler?

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn	Handlingsplan
Sak 1: Gjennomgang av opptakstur	Fikse gave til eksterne
Sak 2: Halloweenfest	Møte opp på styrevors med erudio og salt før halloweenfest
Sak 3: Ny runde med merchsalg?	Rohan finner dato. Vi selger merch fra stand/bod og legger ut post på facebook
Sak 4: Oppdatering retningslinjer for seksuell trakassering	Herdis tar kontakt med Online. Skrives i erfaringsskriv. Olav og Håkon til SIT.
Sak 5: Generalforsamling 13 november	Olav spør organisasjonskollegiet, salt og erudio. Vi andre spør hvis ingen der kan.
Sak 6: Purring	Konsekvent påurring, legge ut info ofere om innbetaling. Se på muligheter for prikksystem.

Sak 7: Hyttvakter opptakstur	Gratis tur til interne hyttvakter
Sak 8: Æresmedlemsskap neste møte	Olav legger ut doodle. Check på ALLE dager du kan.
Sak 9: Takeover før genfors	Takeover f.o.m. 23.okt. Rekkefølge foreslått her. Endringer hvis klager fra fraværende. Kort innlegg og story.

Møtekritikk

- NSTR